
Roses doblar� el refor� policial i demanar� vigil�ncia privada

contra el Çtop mantaÈ

S'ha solálicitat a Interior la possibilitat de contractar tamb� cinc vigilants de

seguretat privada per sumar-se a les tasques de control - L'Ajuntament,

davant la manca de colálaboraci� d'altres cossos aquest estiu, preveu

dotar-se de m�s agents

Els manters aquest estiu al passeig de Santa

Margarida.

L'Ajuntament de Roses

[http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-roses.html]

doblar� el refor� d'estiu de la Policia Local destinat a la vigil�ncia

del top manta i ha solálicitat a la Generalitat la possibilitat de

contractar agents de seguretat privada. La mesura s'ha decidit

despr�s que aquest estiu no es pogu�s comptar amb la

colálaboraci� d'altres cossos policia com Mossos

[http://www.diaridegirona.cat/tags/mossos-d-esquadra.html] i

Gu�rdia Civil [ht tp://www.diaridegirona.cat/tags/guardia-civil.html].

Es vol garantir la pressi� policia i de seguretat. A l'agost la xifra de top manta va superar els quatre-cents.

L'Associaci� de Comerciants de Santa Margarida diu que el nombre de policies ser� insuf icient i prepara

propostes.

L'alcaldessa, Montse Mindan [http://www.diaridegirona.cat/tags/montse-mindan.html], ha adm�s que aquest any

s'ha notat que no s'ha comptat amb les altres policies per abordar la problem�tica. Per aix�, tot i que es van

contractar sis policies interins durant sis mesos, Çhem vist que no �s suf icient, hi havia dos cossos m�s que

aquest any no hem tingutÈ.

Segons va avan�ar al darrer ple municipal a preguntes d'altres formacions, al pressupost de l'any vinent hi haur�

una proposta Çd'incrementar els membres f ins a dotzeÈ.

L'Ajuntament considera que la vigil�ncia policia no pot ser menor i si no es disposa d'ajuda d'altres policies estan

disposats a assumir-ho.



A banda dels agents de la Policia Local, Mindan va explicar que Çs'ha adre�at una car ta a la conselleria d'Interior

de la Generalitat, en la qual se li proposa que poguem contractar quatre o cinc agents de seguretat privadaÈ

que Çdonarien refor� a les hores de vigil�ncia de la Policia LocalÈ.

L'objectiu �s mantenir la pressi�, tot i que va admetre que s�n conscients que no seran cent per cent efectives.

El mateix opina el president del'Associaci� de Comerciants, Ricardo Moraes. Creu que haurien de ser m�s de

cinquanta agents i que s'hi han de sumar altres mesures.

El darrer estiu l'Ajuntament va posar en marxa el carril bici

[ht tp://www.diaridegirona.cat/alt-emporda/2017/05/22/roses-creara-carril-bici-bloquejar/847655.html] que pretenia

ocupar el lloc on habitual se situen els venedors. Per Moraes ha tingut un bon �s i ha estat una bona mesura

durant el dia. Al vespre, per�, els manters el continuen ocupant. Segons el president de l'Associaci�, f ins i tot hi

ha hagutenfrontaments entre ciclistes i venedors.

Amb qui tamb� s'han enfrontat els centenars de manters s�n amb la Policia Local. Un v�deo gravat per un ve� de

Santa Margarida que va tenir una �mplia difusi� des de les xarxes socials va evidenciar la problem�tica quan els

agents intenten comissar la mercaderia i els manters s'hi enfronten.

L'Associaci� treballa en propostes de mesures que espera treballar amb l'Ajuntament.

Roses ha estat anys lluitant contra la venda ilálegal. Es un dels punts m�s conf lictius a les comarques gironines.

Aquest estiu n'hi ha hagut durant l'agost f ins a quatre-cents.

Font del document:

http://www.diaridegirona.cat/alt-emporda/2017/09/28/roses-doblara-reforc-policial-demanara/870016.html?utm_source=r

ss


